
Suomen Kansainvälinen Mölkkyliitto 
 

PÖYTÄKIRJA 
Hallituksen kokous 2/18 
 

 
Aika:  tiistai 6.3.2018 klo 17:00 
Paikka: Kisapuisto, Lahti 
 
Läsnä: Suvi Soini, puheenjohtaja 

Esa Koponen 
 Harry Asp 

Jaana Mälkönen 
Juha-Pekka Mälkönen 
Milla Leppänen 
Hannu Laaksonen 

 
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16:56. 
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
3. Työjärjestys 

Hyväksyttiin esityslistan mukaisena. Muissa asioissa voi lisätä. 
 

4. Edellisen kokouksen 1/18 pöytäkirja  
Pöytäkirja ollut sähköisesti nähtävillä, hyväksyttiin kokouksen 1/18 pöytäkirja. 
 

5. Talous 
SM-mitalit tilattu 3 vuodeksi, 55kpl jokaista eli yhteensä 165kpl. 
SM-hallin voi laskuttaa. 
Jäsenmaksuista laitetaan jäsenseuroille laskut. 
Virolle annettiin ja myytiin pakkoja EM-kisoihin ja Mahlulle luovutettiin pakat. 
 

6. Kevätkonventti 28.4.2018 
Suvi valmistelee kutsun, johon tulee maininta sääntömuutoksesta ja 
nimenmuutoksesta.  
Tilinpäätös on työn alla, pöytäkirjat allekirjoitetaan tässä kokouksessa. 
Konventti pidetään Kisapuistossa, kokous-mölkyt järjestää Hannu ja Harry. 
 

7. Mölkkyjengi ja karsinta 22.4.2018 
Mainostetaan karsintaa kovasti, vielä on vähän ilmoittautumisia. 
Mölkkyjengin ja Mölkkyjaoston välinen haaste-kohtaaminen 3.3.2018 päättyi 
Mölkkyjengin voittoon ensi kertaa. 
 

8. SM-halli palaute 
Tavanomaista palautetta pelien venymisestä. Keräilyerät on jo aika hyvin otettu 
haltuun, eikä lähdetä kesken pelien pois. Varoitus oli annettu epäasiallisesta 
käytöksestä. Lisäksi keskustelua herätti joidenkin pelaajien keilaava heittotyyli, joka ei 
palautteen antajien mielestä olisi lajille ominaista. Kokous keskusteli palautteesta. 
 



9. Liittomölkky 
Järjestää MK Lahti Asikkalan Vääksyssä, ajankohta katsotaan kalentereiden mukaan. 
 

10.  International Mölkky Day 26.5.2018 
Helpoin tapa järjestää kuvakilpailu on luoda Facebook ryhmä tai sivu, jonne voi 
julkaista kilpailukuviaan ja lisäksi sähköpostiosoite, jos ei käytä Facebookia. Suvi 
tarkistaa Fabianilta kansainvälisen tason aikataulua, joka määrittelee kansallisen 
kilpailun aikataulun. Valittaisiin esim kolme kuvaa ja yksi arvottu. Palkinnoksi voisi 
antaa tuotepalkintoja.  
 

11.  Muut esille tulevat asiat 
- Mari Perankoski ei ole vastannut viesteihin, yritetään saada yhteys. 
- Jäsenseurojen lahja-mölkyt jaettu hallituksen jäsenille valmiiksi. 
- Tacticin kanssa 2 vuoden yhteistyösopimus allekirjoitettu. 

 
12.  Ilmoitusasiat 

Ei ilmoitusasioita. 
 

13.  Seuraava kokous  
4.4.2018 klo 17:00 Kisapuistossa. 
 

14. Kokouksen päättäminen 
Kokous päätettiin klo 18:40. 

 
 
 KOKOUKSEN PUOLESTA 
 
 
 
 
 
 Suvi Soini     Milla Leppänen 
 puheenjohtaja    Sihteeri 


